

RICHARD ADATTO



Richard Adatto, de Seattle, se passionne pour les voitures françaises aérodynamiques d'avant-guerre. Longtemps juré et aujourd'hui au conseil des Sages du Concours de Pebble Beach, il siège au comité de sélection de Salon Privé et au conseil d'administration du Mullin Automotive Museum. Auteur réputé, collaborateur de History Channel et Discovery Channel, il conseille de nombreux collectionneurs.

Il a rejoint en 2016 les membres du jury de Chantilly Arts & Elegance Richard Mille !

Richard Adatto from Seattle is a world-acknowledged expert on French aerodynamic cars produced before WW2. For 25 years, he was a judge at the Pebble Beach Concours d'Elegance, and today he sits on the advisory board. He is a member of the selection committee for England's Salon Privé and the board of the Mullin Museum. Author, collaborator with History Channel and Discovery Channel, Richard helps many car collectors.

In 2016, he joined the jury members of the Chantilly Arts & Elegance Richard Mille.